
                                                        Zápisnica 

       zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

 zo dňa 17.02.2022 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

   2. Výročná správa rady školy za rok 2021 

   3. Schválený rozpočet na rok 2021 

4. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej   

            činnosti 

5. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 

6. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok 

  7. Rôzne - diskusia 

   8. Uznesenie 

   9. Záver  

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny. 

Prítomní členovia boli následne oboznámení s programom zasadnutia. 

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy prítomných oboznámila s výročnou správou rady školy za rok 2021. 

Riadne zasadnutie RŠ bolo trikrát. Dňa 15.3.2021 boli prítomní informovaní o obsahu 

výročnej správy RŠ za rok 2020, o schválenom rozpočte na rok 2021, o výsledkoch 

výchovno-vzdelávacej činnosti v I. polroku šk. roka 2020/2021, o zápise žiakov do 1. ročníka 

v šk. roku 2021/2022, o plánovaných projektoch a o blížiacich sa voľbách do RŠ  

pre pedagogických a nepedagogických zamestnancov a zástupcov rodičov žiakov školy. Dňa 

8.6.2021 sa konali voľby zástupcov do rady školy za pedagogických a nepedagogických 

zamestnancov. Za pedagogických zamestnancov sa novými členmi rady školy s najvyšším 

počtom hlasov stali PaedDr. Andrea Žegorjaková a PaedDr. Andrea Smrečková.  

Za nepedagogických zamestnancov Ľubomír Lacko. Dňa 9.6.2021 sa uskutočnili voľby 

zástupcov do rady školy za rodičov žiakov. Novými členmi rady školy sa s najvyšším počtom 

hlasov stali Ondrej Ferčák ml., Viola Hricková, Ingrid Balogová a Alexander Garbár.  

Za poslancov MČ Luník IX boli delegovaní Mestským zastupiteľstvom Mgr. Marcel Šaňa, 

Ladislav Šaňa, Ondrej Ferčák a Tibor Žiga. Ustanovujúce zasadnutie RŠ sa konalo dňa 

25.8.2021, na ktorom riaditeľka školy Mgr. Iveta Rošková navrhla volebnú komisiu v zložení 

PaedDr. Smrečková, Ľubomír Lacko a Tibor Žiga, ktorá bola následne schválená. Prítomných 

oboznámila s výňatkami vyhlášky MŠ SR 291/2004 a predstavila členov RŠ. Na zasadnutí 

boli schválené výsledky volieb predsedu rady školy, ktorým sa stala PaedDr. Andrea 



Smrečková. Tretie zasadnutie rady školy sa konalo dňa 11.10.2021, na ktorom bol schválený 

Štatút rady školy a Plán zasadnutí rady školy na rok 2021/2022. 

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková prítomných oboznámila so schváleným 

rozpočtom na rok 2021. 

K bodu 4: 

Na klasifikačnej porade za I. polrok konanej dňa 24.1.2022 učitelia schválili, že žiaci 

nultého, prvého ročníka a žiaci špeciálnych tried variant B budú hodnotení slovne. Žiaci 2., 3. 

a 4. ročníka a špeciálnych tried variant A budú zo všetkých predmetov hodnotení známkou – 

klasifikáciou, okrem predmetu etická/náboženská výchova, ktorý sa bude hodnotiť slovom 

aktívne absolvoval/absolvoval/neabsolvoval. Predsedníčka rady školy informovala 

o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti za  I. polrok šk. roka 2021/2022.  

Z celkového počtu 804 žiakov prospelo s vyznamenaním 31 žiakov, veľmi dobre prospelo 85 

žiakov, prospelo 601 a neprospelo 52 žiakov. Neklasifikovaných bolo 35 žiakov. V nultých 

ročníkoch prospelo 61 žiakov. Prítomní boli informovaní aj o správaní a dochádzke žiakov. 

Činnosť v ŠKD v prvom polroku šk. roka 2021/2022 neprebiehala a záujmové vzdelávanie 

prebiehalo v obmedzenom režime v súvislosti s ochorením COVID-19. Projektová činnosť 

bola  na prvom aj druhom stupni realizovaná viac-menej pravidelne - experimentálne 

overovanie: Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej a matematickej 

gramotnosti, pilotné overovanie zmeny RUP a vzdelávacích štandardov, školské kluby FIE, 

projekt Spolu múdrejší 2 (október 2021 - december 2021) a Spolu múdrejší 3 (január 2022 - 

jún 2022). V mesiaci marec začína program LEAF: Premena školy zvnútra, do ktorého je 

zapojených 33 pedagógov našej školy a ktorí v dňoch 24.2. - 25.2.2022 absolvujú pobytové 

školenie. 

PaedDr. Žegorjaková, ktorá v tomto školskom roku v rámci projektu NP edIT pôsobí ako 

školský digitálny koordinátor,  prítomných oboznámila s náplňou práce. 

K bodu 5:   

Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 bude Magistrátu mesta Košice predložený  

na schválenie v mesiaci marec 2022. Finančné prostriedky by škola chcela použiť  

na zabezpečenie kamerového systému, dokončenie vestibulu školy a podobne. 

 

K bodu 6: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o výsledkoch hospodárenia školy  

za predchádzajúci rok. Finančné prostriedky boli investované do opravy oplotenia školy, 

opráv sociálnych zariadení a priľahlých priestorov pri školskej jedálni, rekonštrukcie a opráv 

sociálnych zariadení a maľovania tried, zasklenia deliacej presklenej steny v školskej jedálni, 

dokončenia telocvične školy, výmeny plastových okien, nákupu interaktívnych tabúľ do tried, 

izolácie strechy a mnohých iných pre školu nevyhnutných vecí. 

K bodu 7: 

-  34 žiakov druhého stupňa momentálne absolvuje lyžiarsky výcvik, 



- p. Žiga vyslovil požiadavku zabezpečiť rozpis záujmovej činnosti žiakov v popoludňajších 

hodinách - meno vedúceho záujmového útvaru, trieda, čas a miestnosť, ktorý by bol 

vyvesený na vrátnici školy,  

- p. Žiga a p. Ferčák zdôraznili potrebu pokračovať vo vykonávaní dozorov v jedálni školy, 

ktoré zabezpečia okrem triednych a službukonajúcich učiteľov minimálne dvaja asistenti 

učiteľa podľa rozvrhu dozorov a ktorí budú zodpovední za bezpečnosť a disciplínu žiakov  

(z dôvodu vysokej chorobnosti pedagogických zamestnancov to často nebolo možné),  

- predsedníčka rady školy požiadala prítomných o spoluprácu pri plánovaní a realizácii akcií, 

aktivít a podujatí zameraných na prezentáciu rómskych tradícií pri príležitosti 

Medzinárodného dňa Rómov. 

K bodu 8:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

17.02.2022 

Rada školy: 

a) berie na vedomie: 

1. Výročnú správu rady školy za rok 2021. 

2. Schválený rozpočet na rok 2021. 

3. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej činnosti. 

4. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

5. Príspevky v bode 7. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 9: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom rady školy za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 22.02.2022                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  

 

 

 

 


